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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Torsdag d. 9. juni 2021, kl. 17.30-19.30? 

Hjaltes Cafe 
 

Deltagere: Maria, Line, Henrik, Maria, Mette, Lilian, Birgitte, Kim  
 

Afbud: Maria 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.  Kommentarer til referat fra d. 20/5 2021 

(B) (1 bilag) 

Godkendt 

3.  Opfølgning på budget for 2021  

 

Kim har i dag fået mail fra Jan som sidder med 

budget, vi vil få et retvisende budget, og indtil 

videre ser det fornuftigt ud. 31mill 3-400.  

Vi har fået et regneprogram, hvor vil selv kan 

simulerer økonomien i forhold til elevtallet. 

4.  Skolebestyrelsens årsplan for 2020-21 

(D+B) (1 bilag) (fast punkt) 

 

Der er sket nogle justeringer i 

personale/elevplaceringen siden sidste skb.-

møde.  

Der har været møde med de nye forældre, det 

gik fint. Henrik var med og fortalte om 

skolebestyrelsens arbejde, og støtteforeningen. 

 

Evaluering af skb. arbejde dette skoleår:  

Vi har været udfordret på virtuelle-møder, men 

det har også været nemmere at mødes, da der 

ikke har været transporttid, ved det man har 

kunne sidde hjemme. 

Det kunne være, at man kunne gøre en 

blanding, hvor man både kan være med virtuelt 

og fysisk. Det kunne være en ide at anskaffe en 

Polycom. 

Vi har savnet det at kunne gøre noget hyggeligt 

sammen, fx som julefrokost hvor vi hver især 

har noget mad med til fælles spisning. 

God proces med dagsorden, Kim vil gerne 

stramme op på at sende dagsorden til 

formanden Henrik inden mødet. 

5.  Orientering om endelig klassedannelse og 

personalefordeling (O) 

Kim og Birgitte har haft samtaler med de 

forældre hvis børn skulle flytte klasse. 2 

forældrepar var lidt skeptiske, det ene par blev 

beroliget, det andet par har vi lavet en anden 

aftale med, som forældrene er glade for.  

Og vi har fået en elev tilbage, som alligevel 

ikke går ud. 

Vi har et stillingsopslag, vi har fået 4 

ansøgninger, hvor ingen har kompetencerne, 

der er ansøgningsfrist på fredag, hvis der ikke 
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kommer flere ansøgninger, laver vi et 

genopslag.  

6.  Evt. mulighed for at lukke SFO kl. 14 

fredag d. 6/8 2021 så vi kan afholde en 

personalefest hvor alle har mulighed at 

starte på samme tid (D+B) 

 

Det synes skolebestyrelsen er en god ide, så det 

er godkendt.  

7.  Møderække for det kommende skoleår 

2021/22, forslag 24/8, 29/9, 28/10, 22/11, 

15/12, 27/1, 8/3, 20/4, 19/5 og 15/6 

(D+B) 

 

Det ser fint ud. 

8.  Årsplan for bestyrelsens arbejde 2021/22 

(D+B) (1 bilag) 

 

Årsplanen blev gennemgået, stort set som 

indeværende år, ingen kommentar. Vi har en 

temaaften den 8.3. Med René Nielsen som 

holder foredrag.  

9.  COVID-19, status for Maglebjergskolen 

(O) 

 

Vi har haft et par tilfælde, der har ikke været 

noget med smitteopsporing, så rimeligt roligt. 

Eleverne bliver nu testet, det går forholdsvis 

roligt, men det har fyldt meget for nogle børn. 

10.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a. Ikke noget 

b. Ikke noget 

c. Pædagogisk dag i nye teams, 

skolehjemsamtaler, Aula flyttes 

til legepladsen, hvis det ikke 

regner, sagt farvel til de elever 

der går ud, det bliver over 2 

dage. 

Vi har afholdt vores første pæd. 

møde fysisk. Vi taler mest 

sommerferien, der kommer 2 

ture ud af huset, nye teams 

skemalægning tager tid. Ny 

pædagog praktikant, som efter 

sommer skal være i B2. 

 

11.  Evt.  

 

Maria roser, at skole er så gode til at håndtere 

udfordringer. 

 

Henrik Liebach                                                              Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


